
Protokoll fört vid styrelsemöte i SPF Seniorerna Edabygden på Kyrkans Hus i 
Charlottenberg 2020-11-04 

Närvarande: 
Anders Johansson ordförande 
Christina Strandberg vice ordförande 
Birgitta Åkerblom Löfgren sekreterare 
Åke Lövgren kassör 
Karin Bohlin ledamot                                                                                                                                           
Anders Wikman ledamot 

Frånvarande: Ove Gill ledamot 

1. Sammanträdet öppnades av ordföranden. 

2. Dagordningen fastställdes. 

3. Genomgång av föregående mötesprotokoll från 2020-09-23. 
     
4. Åke redogör för föreningens ekonomi som är fortsatt god.  

5.  Medlemsantalet är fortsatt 120 personer. En person har avlidit och Rune Mygland är ny  
     medlem. 

6.  Programkommittén har haft möte 29 november och diskuterat program inför våren  
     2021. Minst en aktivitet per månad kommer det att bli. 
     Karin har anmält sig till en kurs för cirkelledare på Vuxenskolan. 
     Beträffande jultallriken på Hammars Folkets Hus bestämmer Christina och Britta hur   
     arrangemanget ska genomföras. 

7.  Boulen spelas under vintern på ridhuset vid Norra Mon tisdagar och fredagar. På  
     avslutningen för året 15 december blir det tävling med 2-mannalag. Julskinka föreslås som  
     pris till segrande lag. Dessutom serveras skinksmörgås med dryck i pausen.  
     Det blir inget spel på Hammarö med anledning av coronapandemin. 

8.   Anders J. rapporterar från distriktsstyrelsens senaste möte 8 oktober. Ännu har inga  
      regler för fördelning av distriktets överskott till föreningarna fastställts. Många är kritiska  
      till förslaget till nya stadgar varför Värmlandsdistriktet kommer att yrka återremiss till  
      stadgegruppen. 

9.   Hemsidan hålls aktuell av Karin. Den kan också nås via Eda kommuns hemsida. 

10. Även fortsättningsvis gratuleras de som fyller > 80år bara med kort p.g.a.  
       coronapandemin. 

11. Förutom Anders J. deltog Christina i ordförandekonferensen i Skoghall 13 oktober. Där  
       diskuterades hur de olika föreningarna hanterat sina verksamheter under pandemin. 
       Edabygden var en av få föreningar som fortsatt att ha program med hänsyn tagna till  
       Folkhälsomyndigheternas rekommendationer. 

12. Vi diskuterar om vi ska skicka SMS till de som inte har e-mail. Det är inte ett alternativ i  
       och med att alla inte har en smartphone och då inte kan ta emot bilagor. 



13. Mötet beslutar att årsmötet 2021 blir onsdag 17 februari kl.11 på Kyrkans Hus i  
      Charlottenberg. Birgitta bokar lokalen. 

14. Nästa möte blir hos Åke Lövgren torsdag 21 januari 2021 kl.15. 

 

 

 

    Birgitta Åkerblom Löfgren   Anders Johansson 
    Sekreterare    Ordförande 

 

 


